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                         Van de redactie 
 
Het jaar 2023 is bijna ten einde. Voor de één een succesvol jaar, 
voor de ander een jaar om snel te vergeten. 
Maar gelukkig komt er altijd een nieuw jaar met nieuwe kansen 
en in onze hobby gaat het vrijwel altijd  
In deze Perikelen vindt u foto’s en verslagen van activiteiten die 
in 2023 vanuit de BKTC werden gehouden. 
Allereerst uw aandacht voor zaken die vanuit de vergadering op 
de clubdag zijn gekomen en waarmee het bestuur aan de slag is 
gegaan of nog hoopt te gaan. 
Ook het zomertreffen bij Henk Verhoork ontbreekt niet. De foto’s 
laten niet zien of horen hoe gezellig het was. Maar inmiddels is 
een zomertreffen voor de BKTC een vast onderdeel van de 
]activiteiten aan het worden. 
De clubdag in oktober was zeker geslaagd. Iedereen die 
aanwezig was zal genoten hebben van het aantal maar zeker ook 
van de kwaliteit va de dieren. Helaas kan niet van alle aanwezige 
dieren een foto geplaatst worden.  
Een uitgebreid verslag van de clubshow in Amersfoort mag 
natuurlijk niet ontbreken in deze Perikelen. Deze clubshow mag 
wel als zeer  succesvol worden genoemd.  Wat weer een 
kortsnavelige als algemeen winnaar van de show komt niet vaak 
voor. Die eer ging dus naar de Altstämmer van Henk Verhoork. 
Proficiat Henk! 
De uitslagen van de clubshow zijn ook weer op een rijtje gezet 
zodat we nu al bekend kunnen maken wie de kampioenen zijn 
van 2023. 
Fijn dat er nu in de rubriek ‘nieuwe leden’ ook wat te melden valt. 
In de volgende Perikelen hopen we verslagen te kunnen 
geven van de Bondsshow in Nijmegen en de Städtekampf 
in Meyenburg. 
De redactie wenst u fijne feestdagen! 
 
 
De redactie.   
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                          Van het bestuur 

 
In de laatste dagen van het jaar kijkt het bestuur naar het 
afgelopen jaar. Ook dit jaar hebben mindere momenten en mooie 
momenten elkaar afgewisseld. 
Tot onze spijt hebben twee oudgedienden, Ko van Vliet en Cas 
Butter hun lidmaatschap opgezegd. Ieder had zijn eigen reden 
daarvoor. Beiden waren zeer lange tijd lid van de BKTC en waren 
door hun inzet en kennis van belang voor de club. Ook 
behaalden beiden mooie resultaten in de fok van hun rassen en 
zo ook op de tentoonstellingen. 
Daar tegenover staat weer dat er twee nieuwe leden bij zijn 
gekomen. Zie hiervoor de rubriek ‘Nieuwe leden’ . 
De clubdag was weer een mooi moment van het afgelopen jaar. 
Hoewel er altijd mensen door omstandigheden niet aanwezig 
kunnen zijn en het bestuur daardoor de opkomst van de leden 
iets vond tegenvallen was er een hele goede sfeer en werd er 
constructief meegedacht in de onderwerpen die ter sprake 
kwamen. 
In navolging van andere speciaalclubs heeft het bestuur besloten 
om voor wat betreft de eigen clubshow een meerjarenplan te 
maken. Dit voorkomt dat we, wat betreft de keurmeester, 
afhankelijk zijn van wat de tentoonstellingsorganisatie ons 
aanbiedt. Voor 2024 is als keurmeester voor onze clubshow ons 
lid Gerard Adriaanse gevraagd om de clubshow te keuren. Hij 
heeft hierop positief gereageerd en de Keistadshow is hiervan 
inmiddels op de hoogte. Voor 2025 is Aad Stout gevraagd maar 
dat zou ook nog iemand anders kunnen zijn. Het bestuur denkt 
dan aan één van de nieuwe keurmeesters die veel interesse 
toont voor onze rassen. 
Ook heeft het bestuur gemeend om enkele jaren vooruit de 
clubshow onder te brengen. Dit jaar was dat zoals eerder 
afgesproken, de Keistadshow. En ook in 2024 zal de clubshow 
onder gebracht worden bij de Keistadshow. 
Voor 2025 zal eerst onderzocht worden welke 
tentoonstellingsorganisatie daarvoor het meest geschikt zal zijn. 
Door de secretaris zal een inventarisatie worden gemaakt bij 
welke tentoonstellingsorganisatie in de afgelopen jaren onze 
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rassen zijn ingezonden. Met dat overzicht hopen we op de 
clubdag in 2024 een goede beslissing te kunnen nemen. 
Wat in ieder geval gaat veranderen is de locatie van onze 
clubdag. Zoals te lezen valt in het verslag van de clubdag 2023 is 
onze vaste locatie in Leerdam niet meer op zondag te 
reserveren. Het overgrote deel van de aanwezige clubleden vond 
de zondag de beste  dag om een clubdag te houden dus moest 
er gezocht worden naar een andere locatie. Peter Leijten heeft 
navraag gedaan voor het clubgebouw van de duivenvereniging in 
Oss. Dat was positief zodat daar mogelijk onze clubdag 
gehouden kan worden. We hopen in het voorjaarsnummer 2024 
van de Perikelen daar meer duidelijkheid over te kunnen geven. 
In de jaarvergadering sprak Gert Nijmeijer zijn bezorgdheid uit 
dat met het beëindigen van de hobby door onze leden ook rassen 
verdwijnen in Nederland en dus ook uit onze club. Het bestuur 
heeft dit al vaker besproken. Het is niet aan het bestuur om leden 
te verplichten om er een ras bij te nemen. Het stimuleren van 
leden om andere enthousiast te maken voor onze rassen is wel 
het voldoen aan wat (ooit) in onze statuten is vastgelegd. 
Insturen van onze dieren op (belangrijke) tentoonstellingen is 
daar een voorbeeld van. Hopelijk mogen we dat meemaken in 
het nieuwe jaar. 
Het bestuur wenst u en die u liefzijn bijzonder fijne feestdagen 
toe! 
 
Het bestuur. 
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                                   Zomertreffen 2023  
Het weer zat niet helemaal mee maar we waren zeer welkom in huize 
Verhoork op 27 augustus. En de 
duiven deden zoals gewoonlijk de 
rest. Want er was genoeg te zien. 
En wat is leuker in onze hobby als 

met elkaar praten over duiven. De één 
ziet dit de ander weer dat en zo leer je 
van elkaar. En als dat in een 
gemoedelijke en gezellige sfeer gaat 

kan je spreken over een geslaagde 
BKTC-zomertreffen. Omdat de KNMI 
niet al te vrolijk weer-nieuws gaf had 
Henk de kooien in zijn schuur 
opgesteld. Dat ging prima alleen was 
er geen ruimte meer voor zijn eigen 
duiven. Maar dat was natuurlijk geen 
enkel probleem want die lieten zich 

mooi observeren in het hok en volière. 
Ook leuk dat Jouke van Siepkamp 
aanwezig kon zijn. En ook ons nieuwe 
lid Sam Granger had de moed om met 
openbaar vervoer helemaal vanuit 
Brabant naar Voorschoten te komen.  
Veel Engelse LangVoorHoofden van 
Albert en Peter. Albert had een paar 

jongen meegenomen waar nu al 
van te zien was dat ze prachtige 
koppen zouden krijgen op latere 
leeftijd. Ook had hij een paar 
bijzondere kleurtjes bij zich. Een 
roodzilver die ook nog wat zwart 
had aan de kop en volgens de 
aanwezige kenners (dat was 
iedereen dus, vinden we 
allemaal) vonden het op mozaiek lijken. Heel bijzonder! Ook een 
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blauwzilver van Albert kreeg aandacht, ook 
die kleuir komt niet veel voor bij de ELV. 
Peter had enkele van de nafok van zijn 
muffeds  meegenomen. Deze was in eerste 

instantie als geel te beoordelen 
of dat na de rui ook nog zo zou 
zijn was de vraag. Daarnaast 
had Peter nog een mooie 

baldhead in zwarte. Bijna perfect getekend. Als 
na de rui er nog wat valt te toiletteren is het een 
super diertje. 

Arend had enkele Berliners in rood- en geelband meegebracht. Jonge 
dieren die nog heel wat uit te groeien hadden maar bij sommigen was al 
een mooie houding te zien met de juiste vleugeldracht. 
Dat was heel anders bij de witten die ondergetekende bij zich had. Daar 

moet nogal wat aan worden gespijkerd 
willen het 
Berliners 
worden die 
enige 
concurrentie 
met de rood- 
en geelbanden van Arend kunnen aangaan.  

De Stettiners van ondergetekende waren nog lang niet klaar daar kon 
nog weinig over gezegd worden. 
 
 
 
 
 



 7 

Dan was er nog genoeg te zien in de hokken en 
volières van Henk. 
Duidelijk was dat hij ook 
dit jaar weer pareltjes 
heeft gefokt die vast en 
zeker op de 
tentoonstellingen weer 
terug zien. 
In rood en geel was er 
weer volop kwaliteit. Ook 
mooi dat Henk een deel 
van zijn jongen lekker 

buiten kan laten 
vliegen. Daar worden 
ze zeker niet slechter 
van! 

 
 
Al met al was er 
genoeg te genieten. 
En niet alleen van de 
duiven. Ook het natje 
en het droogje en 
vooral de soep van 
Nora was heerlijk.  
En tot slot waren de 

weersgoden ons nog zo goed gezind dat we 
buiten onder het genot van een glaasje, elkaar 
nog meer sterke verhalen konden vertellen. 

 
Aad Stout 
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                     Clubdag 2023 
 
Goede sfeer en heel veel mooie duiven. Een geweldige combinatie voor 
een clubdag. 
Nadat de kooien waren gevuld werden de onderwerpen van de 
Algemene jaarvergadering snel doorgelopen. Een constructieve 
vergadering. De prijzen uit 2022 werden uitgereikt. 
Althans voor degene die er was. Want Henk Verhoork, 
winnaar van het beste kwartet moest vanwege prettige 

zaken verstek laten gaan. Maar 
zijn naam is in de bokaal 
gegrafeerd.  
Wie wel de felicitaties in 
ontvangst mocht nemen 
was ondergetekende als 

Clubkampioen 2022. Zo blij als een kind zoals te 
zien op de foto en de voorzitter denkt daar het 
zijne van. 
Na de lunch het echte werk. Duiven bekijken en 
vooral er over kletsen. En dat gebeurde volop. 

Daar was ook 
alle reden toe. 
Er was aan het 
begin al een 
speciaal welkom 
uitgesproken 
door de 
voorzitter naar 
Thomas Voss 
en ook aan Gert Nijmeijer (die 
abusievelijk al werd gerekend tot de 
vaste 
BKTC-

ers). En met deze twee ‘nieuwe’ BKTC 
leden mogen blij zijn. Beiden hadden 
enkele dieren uit hun hokken 
meegenomen die er mogen zijn. Prachtige 
Engelse Langvoorhoofden in verschillende 
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bijzondere kleuren. Zie de foto’s. Ook 
Peter Leijten had natuurlijk een mand 
vol prachtexemplaren uit zijn hok 
meegebracht. Als we dan 
terugdenken aan het zomertreffen en 
de duiven van Albert van Feggelen 
(kon helaas niet aanwezig zijn op de 
clubdag) in gedachten nemen 
kunnen we zeggen dat de kwaliteit 
van de Engelse Langvoorhoofden 
binnen de BKTC buitengewoon goed 
is. 
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Er waren ook weer enkele Kortvoorhoofd 
Tuimelaars. Meegebracht door Gert 

Nijmeijer. De hoop is 
dat er meer 
liefhebbers voor dit 
geweldig mooie ras 
zich aandienen. Gert 
doet er in ieder 
geval alles aan om 
het ras hier in 
Nederland te 

behouden. Aan de kwaliteit zal het niet 
liggen want de dieren die Gert bij zich had 
(nalatenschap van Ko van Vliet) waren top. 

De Prager is 
voorzichtig aan een comeback aan het maken. 
Ben van Riessen had een paar 
jongen bij zich. Dat gaat de goede 
kant op. Ondergetekende heeft 
met Ben van Riessen enkele 
Pragers uit Tsjechië  aangeschaft. 
De kweek viel flink tegen. Slechts 
een drietal jongen en oin de loop 
van het jaar zijn er van de 
aangeschafte dieren ook nog een 
paar dood gegaan. Hopelijk 

kunnen we volgend jaar meer jongen laten zien. 
Ook had Ben van Riessen een stel Budapesters meegenomen. Hij 
verraste ons met hele leuke diertjes. Ze waren 

nog lang niet uitgegroeid 
en de rui speelde ook nog 
parten maar het was wel 
duidelijk dat Ben op weg 
is om top diertjes te 
fokken. Later heeft Ben 
op internet nog een paar 
foto’s geplaatst waar 
enkele van zijn 

Budapesters te zien zijn. 
Prachtige dieren. 
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Aan het einde van de clubdag hebben we 
afscheid moeten nemen van het beheerders 
echtpaar Riet en John. Om 
gezondheidsredenen moeten zij stoppen als 

beheerders 
van het 
gebouw. Er 
zijn geen 
opvolgers 
voor hen. 
Slechts een 
enkele 
vrijwilliger wil 
zo nu en dan 
wel een dag de zaken in het gebouw 
voor de (speciaal) clubs regelen. Maar 

dat gaat niet op de zondagen. De meeste aanwezige leden gaven aan 
dat de zondag voor hen wel de beste dag was voor een clubdag. Er zal 
uitgekeken worden naar een geschikte locatie. 
Met een mooie bos bloemen werden Riet en John bedankt voor de 
jarenlange gastvrijheid en de zeer prettige samenwerking. 
 
Aad Stout 
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                Clubshow 2023 
 

 
En weer werd 
een 
kortsnavelige 
tuimelaar 
winnaar van 
een nationale show. Na vorig jaar de 
Bondsshow op Gelderlandshow werd 
gewonnen door een Stettiner van Thom 
Laming werd nu een rode jonge Alstammer 
doffer van Henk Verhoork winnaar van de 

Keistadshow. Henk van harte gefeliciteerd met dit geweldig 
mooie succes! 
De organisatie van de 
Keistadshow had het 
deze keer niet 
makkelijk. Eerst waren 
het de verkiezingen die 
beslag legde op de 
‘thuishaven’, sporthal 
Zielhorst en moest er 
op stel en sprong 
gezocht worden naar 
een alternatief. Die 
werd, mede door 
belangrijke contacten 
gevonden in sporthal 
Midland. Helaas wat 
kleiner dan de sporthal 
Zielhorst en ook de 
parkeerplaatsen waren 
minder. Toen dat eenmaal geregeld was kwam net voor de show 
weer enkele uitbraken van de vogelgriep en konden heel wat 
liefhebbers door het vervoersverbod niet met hun duiven naar de 
50ste Keistadshow. Toch wel een kleine domper op wat een 
feestelijke editie van de Keistadshow moest worden. Toch waren 
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er 1776 duiven ingeschreven. Waarvan er dus wel een aantal 
thuis moesten blijven. De BKTC leden, Ben van Riessen en 
Albert van Feggelen waren hier ook de dupe van. 
Maar de 50ste Keistadshow werd vanuit oogpunt van de BKTC 
een groot succes dankzij het jonge doffertje van Henk Verhoork. 
Maar ook de Berlijnse Kortsnavelige tuimelaar, oude duivin, 
geelband van Arend Houtman werd beloond met een 
Erecertificaat.  
Keurmeester Hennie Schwarz kreeg van de 72 ingeschreven 
kortsnavelige tuimelaars er 52 te keuren. Dat deed hij met zijn 
ervaring goed en snel. We mogen hopen dat deze keurmeester 
nog een tijdje doorgaat want er zijn maar weinig keurmeesters 
die zoveel kennis en kijk op onze rassen hebben dan Hennie. Dat 
doet onze rassen recht en dat zie je ook in de resultaten. Er 
waren dan ook geen scheve gezichten bij de BKTC-leden over de 
keuring. 
 
Berlijnse Kortsnavelige Tuimelaar 
Ook bij de Berlijnse Kortsnavelige Tuimelaars was er een 

erecertificaat. Een 
geel gebande oude 
duivin van Arend 
Houtman had de 
eer. Een prachtige 
duivin met een 
prima houding, 
correct gedragen 
staart en vleugels 
en een goede kop 
met prima passende 
snavel. Het enige 
smetje waren de 
veertjes aan de 
poten, die hadden 
wat schoner mogen 
zijn. Maar verder 
een prachtig dier 

waar verder geen minpunten aan te vinden waren. Resultaat dus 
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96 punten en een erecertificaat. Er waren nog 
meer mooie dieren in dit ras. Ook een geel 
gebande oude doffer van Arend kreeg 96 
punten. Ook hier een wens op schonere voetjes 
dat was ook bij de derde Berliner die 96 punten 

kreeg, een 
blauwschimmel oude 
duivin van onder 
getekende. Maar ook de Berliners met 95 
punten waren de moeite waar om te 
bekijken. Goede duiven met kwaliteit. 
Arend blijft elk jaar weer betere duiven 
fokken en niet voor niets is vanuit 
Duitsland de focus ook op zijn duiven. 
 

Altstämmer Tuimelaar 
Bij de Altstämmer dus de grote winnaar maar daarnaast zaten er 

ook nog volop andere mooie dieren. De 
rode witpen van Henk Verhoork die vorig 
jaar al een erecertificaat behaalde zat nog 
ook super mooi in de kooi. Strak in de 
veren en de kop was na een jaar natuurlijk 
nog aansprekender geworden. Met een 
kleien wens op de kleur kreeg deze duif 96 
punten. Een 
andere rode witpen 
van Henk, een 

jonge duivin kreeg 95 punten en zal nog 
beter worden als de kop volgroeid is. Een 
mooie korte duivin met veel potentie.  

Daarmee was het nog niet klaar met de dieren 
van Henk. Met een score van 5 x 96 en 3 x 95 
punten kun je thuis komen. Waaronder twee 
prachtige gele gekapte dieren. Nu zeggen 
punten natuurlijk niet alles maar als je de 
keurmeester zo kunt overtuigen met je duiven 
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heb je een fantastische stam met 
Altstämmers. Maar ja, dat wisten we al van 
Henk. 
Gelukkig ook nog twee geëksterden van 
onder getekende. Blijft lastig om de tekening 
scherp te conditioneren. Thuis lijkt het prima 
maar in de kooi zijn er toch weer 
onregelmatigheden. Conditioneren is ook een 
vak, 
 
Stettiner Tuimelaar 

Bij de Stettiners, allen van ondergetekende, 
waren vooral de jonge duiven die het beste 
uit de bus kwamen. Een zwart doffertje 
werd de beste, 96 punten. Deze duif werd 
op de clubdag ook al 
gezien als een 
toppertje. 
Verder een rood 
doffertje die ook 96 
punten scoorde. Beide 
doffertje kregen de 
wens iets intensiever in 
kleur. Ook een getijgerde koper duivinnetje 
kreeg 96 punten. Een prachtig duifje met 
diepe borst en een mooi geblokt kopje waar 
nog wel de wens was dat de voorkop breder 
mocht. Met wat geluk gaat dat nog wel 
komen. De laatste Stettiner is de trots van 
mij, een zwart 
witbuik. Nou ja, 
zwart, de 

opmerking was terecht dat de kleur 
intensiever mocht zijn. Maar na zo’n 
zeven jaar gericht fokken op een zwart 
witbuik met kwaliteit is dit duifje wel een 
mooie stimulans, 95 punten. 
Budapester Tuimelaar 
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Helaas konden we niet genieten van de Budapesters van Ben 
van Riessen. Zoals gezegd, het vervoersverbod vanwege de 
vogelgriep zorgde er voor dat Ben zijn dieren thuis moest laten. 
Heel jammer want op de clubdag waren al een paar hele goede 
dieren van hem te zien. Ben heeft op de site ‘Liefhebbers van 
Kortsnavelige Tuimelaars’ enkele foto’s geplaatst waarop een 
paar van zijn Budapesters te zien zijn. De moeite waard. 
 
Engelse Kortvoorhoofd Tuimelaar 
Wat geweldig dat e weer Engelse Kortvoorhoofd Tuimelaars op 

de clubshow zaten. Gelukkig nog 
iets van de erfenis van Ko van Vliet. 
Die zitten prima bij Gert Nijmeijer 
want hij had ze in topconditie in de 
kooien gezet. Drie stuks waarvan 
de kite duivin en de rood agaat 
doffer werden beloond met 96 
punten. Prachtige dieren met goede 
houding en hele mooie koppen en 
vrijwel 
perfecte 

snaveltjes. De Almond doffer had wat 
last van een onwillig snaveltje en een 
opmerking over de staart die nog niet klaar was. Opvallend dit 
jaar zijn de wensen op de staart. Dit geldt niet alleen voor onze 

kortsnaveligen maar ook bij andere 
rassen zijn de duiven past laat aan de 
rui begonnen en zijn dan in november  
nog niet geheel door de rui. Dat onze 
kortsnavelige altijd aan de late kant 
zijn met de gehele rui is natuurlijk 
bekend maar dat het nu ook bij 
andere rassen het geval is zal toch te 
maken hebben met de 
weersomstandigheden aan het eind 
van de zomer. 
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Engelse Langvoorhoofd Tuimelaar 
Bij de Engelse Langvoorhoofd waren 21 duiven ingeschreven. 
Jammer genoeg kon zoals eerder aangegeven Albert van 
Feggelen niet aanwezig zijn. Dat scheelde tien duiven. Gelukkig 
waren Peter Leijten en Gert Nijmeijer wel in staan om in te 

zenden. De rood witkop van 
Peter werd de beste, 96 
punten. Een dier met een 
mooie houding, prachtige kop 
en voor deze uiterst moeilijke 
variëteit een perfecte 
tekening. Terecht dat je daar 
trots op bent. 
Ook de jonge duivin, zwart 
witkop, met 
95 punten, 
is prachtig. 
Top gefokt.  
Een rode 
jonge duivin, 

vedervoetige, van Peter kreeg ook 96 punten. 
De twee andere voetbevederde jonge doffers, 

rood en geel, 
mochten er ook zijn, 
tweemaal 95 punten. 
De jonge Almond duivin van Gert 
Nijmeijer mag niet onbesproken 
blijven. Een kleurslag in opbouw. En 
als je dan qua type zo’n goede 
Langvoorhoofd weet te fokken dan ben 
je echt goed bezig. Goede houding, 
prima kopvorm en recht ingezette 

snavel. De grondkleur komt nog wel. 
Een goede clubshow met veel mooie dieren en geweldige 
resultaten.       Aad Stout 
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                               Kampioenen 2023                          

                                              

 

Tijdens de clubshow worden de resultaten van de 
ingezonden en beoordeelde duiven verzameld en worden  
de beste resultaten genoteerd en opgeteld.  
 
       Het clubkampioenschap is ingesteld door voormalig 
voorzitter Rob Ojevaar. Hierbij gaat het om het aantal 
punten wat de vier beste jonge duiven van een clublid bij 
elkaar opgeteld gescoord  hebben. Daar mogen 
verschillende rassen voor worden ingezet. Ook het geslacht 
is niet van belang. 
 
Clubkampioen van 2023 

Ras      Totaal Eindstand 

        

Berl. Kort A. Houtman 95 95 94 93 377   3 

        

Eng.L.Voorhfd P. Leijten 95 96 95 95 381 2 

Eng.L.Voorhfd G. Nijmeijer 95 94     

        

Altstammer H. Verhoork 97 96 96 -- --    

        

Stett+Berl.kort A. Stout 96 96 96 95 383    1 

 
Clubkampioen 2023 :  Aad Stout 
 
 
Voor het fraaiste kwartet kom je 
in aanmerking als je de meeste punten 
hebt gekregen voor v/j; m/j; v/o en m/o 
van hetzelfde ras. 
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Hiervoor is een wisselbeker ter beschikking.  
 

 
 
Beste kwartet 2023 

Ras  m/j m/o v/j v/o Totaal Eindstand 

        

Berl. Kort A. Houtman 94 96 95 95  380   4 

Berl. Kort A.Stout 92 -- -- 96   _ _    

        

Altstammer H. Verhoork 97 96 96 96  385   1 

Altstammer A. Stout -- 95 -- _ _ _ _  

        

Eng.L Voorhfd P. Leijten 95 96 96 95   382  2  

        

Stettiner A. Stout 96 96 96 94 382 2 

        

Eng.K.Voorhfd G. Nijmeijer -- 96 -- 96 --  

 
 
Fraaiste kwartet 2023 : Henk Verhoork 
 
 
Winnaars van een Oorkonde. 
 
Een oorkonde wordt op de clubshow gewonnen door de fraaiste  
duif van het ras. 
Op andere tentoonstellingen kan een oorkonde worden 
gewonnen bij meer dan 25 ingeschreven duiven van de 
clubrassen, door de fraaiste  fraaiste doffer jong, fraaiste duivin 
jong, fraaiste doffer oud en fraaiste duivin oud 
 
Fraaiste van het ras tijdens de clubshow met tenminste 6 
ingeschreven duiven winnen een oorkonde. Dat zijn: 
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- Peter Leijten met een Engelse Langvoorhoofd, doffer 
oud rood witkop met 96 punten 

- Arend Houtman met een Korte Beliner, duivin oud 
geelgeband met 96 punten 

- Henk Verhoork met een Altstammer, doffer jong, rood 
gekapt met 97 punten 

- Aad Stout met een Stettiner, doffer jong, zwart met 96 
punten. 

 
De prijzen zullen worden uitgereikt op de jaarvergadering in 
oktober 2024. 
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               Promotie van de Engelse Langvoorhoofd 
Op 8 mei was Albert van Feggelen uitgenodigd in Wijchen (bij 
Nijmegen) bij de Sierduivenvereniging Keizer Karel om een 
presentatie te geven van de Engelse Langvoorhoofd. Dat was 
aan Albert wel besteed. 
Peter Leijten en ondergetekende waren die avond ook aanwezig. 
In een passievol betoog gaf Albert de bijzonderheden van de 

Engelse 
Langvoorhoofd. De 
meegebrachte 
duiven waren 
natuurlijk helemaal 
blikvangers. 
De prachtige 
koppen maakten 
grote indruk 

Een mooie 
promotie van 
een geweldig 
mooi ras. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Aad Stout 
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       Duiven onderweg 
 
Zoals waarschijnlijk de meeste duiven liefhebbers ben ik op 
vakantie ook altijd alert of ik duiven zie. En als ik ze dan zie 
probeer ik altijd om te zien of het een voor mij herkenbaar ras is. 
Het zal aan de bestemmingen liggen waar ik op vakantie ga maar 
zelden herken ik een ras bij de duiven die 
ik zie (vliegen). 
Zo ook op het eiland Säo Miguel van de 
Azoren. Tijdens een (zeer) regenachtige 
wandeling zagen ik ze weer vliegen. Ze 
vlogen echter zo ver van me vandaan dat 

ik niet kon zien wat 
het voor duiven waren. En daarbij was hun 
hok ergens in het dal. Ik maakte een foto van 
de duiven die op een hok zaten. Later zag ik 
op de foto dat ze ook bespioneerd werden 
door een kitten. Maar gelukkig kwamen we op 
de terugweg langs het hok en kon ik ze beter 
zien. Vrij grote duiven waar ik geen eenheid 
in kon zien. Bij een enkele herkende ik iets 
van een postduif maar de rest leek me meer 

bastaards. Geen 
tentoonstellingsfokker leek me 
maar gewoon een liefhebber. 
Een andere keer in het zuiden van 
Spanje zag ik ook een duif. Maar 
nu eentje op het doek. Ik  
denk niet dat het de Paus is die 
geschilderd is daar past de jas niet 
zo bij. Maar wel opvallend dat een 
kunstenaar een schilderij maakt 
waar een duif op het hoofd van 
iemand zit. 
Aad Stout 
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                              Clubdag 2024 
 

 
Hierbij alvast het programma voor de clubdag in oktober. 
De locatie is nog niet bekend. Maar in september krijgt u een 
uitnodiging waarin alle gegevens staan vermeld. 
 
Programma van de dag. 
 
10.30  uur         Aankomst 
                          Koffie              
10.45  uur         Inkooien meegebrachte dieren  
 
11.00  uur         Jaarvergadering 
                                                          
12.30  uur         Gezamenlijke lunch 
 
13.00  uur         Bespreking meegebrachte duiven  
                     
15.30  uur         Napraten 
 
15.45 uur         Opruimen 
 
16.00  uur         Vertrek 
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                  Belangrijke data 2024 
        

 
 
 
Clubdag 2023            zondag 13 oktober  2024 (onder  
                                   voorbehoud) 
 
Zomertreffen.            Dit zal vermoedelijk plaatsvinden in     
                                   Augustus. Te zijner tijd krijgt u hier                                                
                                   bericht van. Het wordt gehouden in Oss                             
                                   bij Peter Leijten. 
 
Clubshow                  Keistadshow:    28-30 november 2024          
 
Bondsshow                ?? 
 
Stadtekampf              Weekend van 20 en 21 Januari 2024. 
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                         Nieuwe leden      
          

 
Als nieuw lid heeft zich aangemeld : 
 
Thomas Voss uit Duitsland. Thomas fokt EngelseLangVoorhoofd 
Tuimelaars. 
 
Thomas van harte welkom bij de BKTC. 
 
 
 
Sam Granger. Hij is begonnen met Altstammers en Reinogen. 
 

Sam van harte welkom bij de BKTC. 
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                              BKTC site         
 

De site wordt goed bekeken zowel door mensen binnen als 
buiten Nederland. Regelmatig werk ik de site bij. De agenda 
wordt bijgehouden, tekeningen en foto’s worden toegevoegd. Om 
de site met nieuwe informatie te voorzien heb ik jullie hulp nodig. 
Stuur tentoonstellingsverslagen, foto’s en tekeningen naar 
info@bktc.nl Dan zal ik deze plaatsen en blijft de site up-to-date. 
Alvast bedankt.                             

Co Bouter 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Het bestuur van de BKTC 

wenst u fijne feestdagen en 

een gelukkig 2024 

mailto:info@bktc.nl
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